
Beste griffie

De CDA-fractie heeft voor de rondvraag bij de ARC van aankomende donderdag twee onderwerpen waar zij 
vragen over heeft.

1. Geestermerambacht 
Het recreatieschap Geestmerambacht heeft plannen om het aantal grootschalige evenementen in 
het gebied verder uit te breiden. 
De huidige evenementen hebben al invloed op de leefomgeving van inwoners van onze gemeente. 
De CDA fractie heeft de vraag of en zo ja op welke wijze de gemeente Bergen betrokken is bij deze 
ontwikkelingen 
Zo nee wat is de reden hiervan? En op welke wijze is het college voornemens de belangen van de 
gemeente Bergen en haar inwoners naar voren te brengen bij het recreatieschap 

2.  Festival Woodlands
De organisatie van festival Woodlands in de kern Bergen heeft aangegeven het festival in 2024 niet 
door te kunnen laten gaan. De organisatie wil graag mede gelet op de productiekosten een 
meerjarig festival organiseren. De organisatie geeft aan omdat de gemeente Bergen geen 
medewerking wil verlenen aan een meerdaags festival zij de editie 2024 overslaat en op zoek is naar 
mogelijkheden om het festival voort te zetten buiten de gemeente Bergen  

In de Omgevingsvisie heeft de raad als uitgangspunt gekozen voor rust, ruimte en reuring met het 
oog op  vitale kernen die aantrekkelijk zijn voor jong en oud. 

Reden voor de CDA-fractie de volgende vragen over dit onderwerp te stellen
a. is het correct dat de gemeente Bergen geen medewerking wil verlenen aan een meerdaags 
evenement
b. zo ja, wat is de reden hiervan en hoe past dit in het uitgangspunt van dienstverlening ' ja, mits'  
bedoeld om juist zaken mogelijk te maken
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